
1 
 

                       

                           CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

  

  Nr. 20524/31.07.2019 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  30.07.2019  la ședința extraordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

   Şedinţa extraordinară a fost convocată astăzi 30.07.2019, ora 13.00,                           

în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art. 178 alin.(2) coroborat cu art. 179 

alin.(2) lit.b din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ. 

   La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia – Președinte                                

al Consiliului Județean Constanța, Domnul Palaz Claudiu Iorga -                       

Vicepreședinte al Consiliului Județean Constanța, Domnul Learciu Dumitru Daniel - 

Vicepreședinte  al Consiliului Județean Constanța, Doamna Belu Mariana                             

- Secretarul Județului Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor 

subordonate   Consiliului Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate                 

din aparatul propriu  al Consiliului Judeţean Constanţa. 

          De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

          Lipsesc următorii consilieri județeni: Domnul Mândilă Gheorghe, domnul 

Stanca Costel, doamna Topolov Gianina Ionela.  

 

 

X 

 

Ordinea de zi:         

1. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei de Repartizare Transparentă               

a Alocărilor Bugetare în vederea alocării sumelor defalcate din unele surse de la 

bugetul de stat.  

Iniţiatori: următorii consilieri județeni - Bola Bogdan Alexandru,              

Boldea Lavinia, Crușoveanu Marian,  Enescu Marius Dumitru, Gima Stelian,                    

Iordache  Marian,  Lămureanu Gheorghe,  Matei Radu Bogdan,  Măndilă Gheorghe,  

 



2 
 

 

 

Memiș Baiazid, Niculescu George Sergiu, Popa Liviu, Stanca Costel,                         

Topolov Gianina Ionela, Zahariuc Cristian Florin (Grupul PNL), Palaz Claudiu-Iorga, 

Goidea Florin, Turcu Daniel  (Grupul PMP).   

 

 

 

X 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua, dragi colegi!  

         Astăzi avem convocată o ședință extraordinară și avem 3 proiecte de hotărâre               

pe ordinea suplimentară. Doamna Secretar, vă rog frumos, faceți prezența! 

Dna. Belu Mariana: Sunt 3 consilieri județeni absenți: domnul Mândilă Gheorghe, 

domnul Stanca Costel și doamna Topolov Gianina Ionela.  

         Sunt prezenți  34 de consilieri județeni. Ședința este legal constituită.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dau citire proiectelor aflate pe ordinea suplimentară. 

 

    1.  Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor evaluării proiectelor sportive 

eligibile, a sumelor alocate acestora și aprobarea atribuirii contractelor de finanțare 

nerambursabilă din fonduri publice, alocate de la bugetul Județului Constanța,                        

pe anul 2019.  

 

    2. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale                       

a sumelor defalcate din T.V.A. pe anul 2019, pentru finanțarea cheltuielilor privind 

drumurile județene și comunale.  

 

     3.  Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a unor 

sume din cote defalcate din impozitul pe venit în anul 2019 pentru susținerea 

programelor de dezvoltare locală, pentru susținerea programelor de infrastructură                   

care necesită cofinanțare locală, precum și pentru cheltuielile de funcționare,                        

pe care unitățile administrativ-teritoriale din județ, în mod justificat, nu le pot finanța                     

din veniturile proprii și din sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 

echilibrarea bugetelor locale.  

 

        - Cine este pentru ordinea suplimentară? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc. 

          - Cine este pentru întreaga ordine de zi? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 34 de voturi pentru. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O secundă!  

         Domnul Vicepreședinte Palaz are și dumnealui 2 proiecte pe care dorește să le 

introducă pe ordinea suplimentară. Domnule Palaz, vă rog frumos! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Mă refer la proiectele care au fost respinse data trecută. 

    1. Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenți 

obiectivului "Reabilitare și modernizare Teatru de Vară Mamaia".  

    2. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită Uniunii Ziariștilor 

Profesioniști din România a suprafeței de 2000 mp situată pe parcarea laterală                     

și a suprafeței de 200 mp în interiorul Pavilionului Expozițional Constanța precum                   

și transmiterea dreptului de a folosi marca "Festivalul Național de Muzică Ușoară 

Mamaia", în perioada 05-08 septembrie 2019 pentru desfășurarea "Festivalului 

Național de Muzică Ușoară Mamaia 2019". 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

        - Cine este și pentru aceste proiecte introduse pe ordinea suplimentară? Abțineri? 

Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 34 de voturi pentru. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

        - Cine este pentru întreaga ordine suplimentară? Abțineri? Împotrivă?                        

Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 34 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dau citire primului proiect.  

1. Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei de Repartizare Transparentă               

a Alocărilor Bugetare în vederea alocării sumelor defalcate din unele surse                           

de la bugetul de stat.  

       Înainte de a supune la vot am să o rog pe doamna Banciu Leila, Director General 

al Direcției Juridice să spună un punct de vedere.  

Dna. Banciu Leila:  Bună ziua. Conform Legii finanțelor publice nr.273/2006,               

art. 33 alin 3, se prevede faptul că aceste sume se repartizează prin hotărâre                        

a consiliului județean. Deci, legiuitorul nu prevede o altă modalitate, decât 

repartizarea prin hotărâre de consiliu județean.  
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         Acum, în vederea transparenței totale și eficientizării analizării solicitărilor  

unităților  administrativ-teritoriale, la nivelul Consiliului Județean Constanța                    

a fost înființată, prin dispoziția Președintelui Consiliului Județean Constanța                 

o comisie formată din directori ai instituției, respectiv Directorul Direcției Generale 

Economico Financiare,  Directorul  Direcţiei de  Dezvoltare Județeană și Coordonarea 

Institițiilor de Sănătate, Sport și Învățământ, Directorul Direcței Generale                    

Tehnice, Urbanism și Amenajarea Teritoriului, Directorul Direcției de Proiecte                                   

și Administratorul Public, doamna Mirela Matichescu.   

       Conform acestei dispoziții, comisia are ca atribuții analiza solicitărilor unităților 

administrativ-teritoriale și formularea propunerilor către Președintele Consiliului 

Județean Constanța.  

       Având în vedere că aceste hotărâri de alocare sunt niște hotărâri care privesc 

bugetul, inițiator este Președintele Consiliului Județean Constanța.  

       Dânsul poate să țină cont de forma prezentată și propusă de către această comisie 

sau de oricare altă comisie, sau poate propune și înainta un proiect de hotărâre                       

de consiliu în forma pe care dânsul o consideră oportună.   

 Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, doamna Banciu.  

        Domnule consilier, aveți 30 de secunde la dispoziție. Vă rog frumos!                           

Dar v-aș ruga să nu politizăm, da? 

Dl. Iordache Marian: Nu ne-ați spus: Ce interzice din lege, din noul cod, ce interzice 

înființarea unei comisii speciale pentru analiza acestor cereri?  

        Și nu văd de ce confundați aparatul propriu al consiliului județean cu consilierii 

județeni, care sunt persoane alese și nu numite de către Președintele Consiliului 

Județean.  

Dna. Banciu Leila: Conform Codului administrativ nu există interdicții cu privire la 

constituirea oricărei comisii.  

Dl. Iordache Marian: Deci se poate face această comisie din consilieri județeni.  

Dna. Banciu Leila: Se poate constitui orice comisie: din consilieri județeni,                   

mixtă din consilieri județeni și personal din instituția publică. Nu se interzice!  

        Vă vorbeam strict despre faptul că legea nu prevede obligativitatea constituirii 

unei comisii cu privire la repartizări.  

Dl. Iordache Marian: Este vorba despre voința consiliului județean care ar                    

trebui să se manifeste în sensul transparentizării acestei repartizări. Vă mulțumesc.                                  

Eu am înțeles acum. 

Dl. Bizineche Adrian: Ce este voința? Nu confundați faptul că ați propus, cu  voința 

consiliului județean! Voință este după ce vom vota.  
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Dl. Niculescu George Sergiu: A cerut colegul dreptul la cele 30 de secunde?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Corect! Vă ascult, domnule consilier.  

Dl. Crușoveanu Marian: Am o întrebare pentru doamna director.  

        Să înțeleg că vechea comisie care  a funcționat până acum câteva luni nu a 

funcționat în mod legal? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Banciu, am înțeles. Domnule consilier! 

Dl. Bizineche Adrian: Domnule președinte! Vă rog să îmi retrageți cele 30                         

de secunde! Că tot timpul depășesc timpul! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier! Vă rog frumos! Nu v-am dat dreptul 

la cuvânt! Ați terminat dumneavoastră? Bun, vă răspund eu. Vă mulțumesc foarte 

mult.  

         În primul rând, nu vreau să politizăm această ședință de consiliu județean.                   

Nu vreau să începeți cu punctaje politice. Lăsați-mă să vorbesc!  

         În al doilea rând, am făcut o Comisie tehnică de alocare a sumelor în județ                  

fără discrepanțe, fără interese de grup. Înseamnă că dumneavoastră doriți o împărțire 

politică. Haideți să ne ocupăm de administrație, haideți să ne ocupăm de binele 

locuitorilor județului Constanța și de dezvoltarea județului. Vă mulțumesc, domnule 

consilier.  

Dl. Crușoveanu Marian: Se mai pot acorda 30 de secunde?   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mai acord 30 de secunde.  

Dl. Crușoveanu Marian: Vă mulțumesc. Asta vă spun, că timp de 2 ani și jumătate                      

am funcționat în consiliu județean cu această comisie, cum spuneți dumneavoastră,  

înființată pe bază politică.  

        După 2 ani și jumătate ați considerat că nu s-au făcut alocările cum trebuie                   

și acum se fac? Aceasta este întrebarea.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat?  Da? Pot să răspund? Mulțumesc.                    

Este ultimul drept la cuvânt. Ați vorbit de două ori. Vă dau doar răspunsuri.  

       Deci, după cum ați observat din lege, este strict atributul Președintelui Consiliului 

Județean. Eu am înființat această comisie strict pentru transparență, din oameni 

tehnici, pregătiți, care să știe cum să aloce banii, nu în funcție de interese.                            

Vă mulțumesc. Supun la vot.  

        - Cine este pentru?  

Dl. Crușoveanu Marian: Este o glumă, domnule președinte, să știți! Macabră! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

        - Cine este pentru acest proiect? Facem vot nominal.  
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Dna. Belu Mariana: Facem un vot nominal: 

Dl. Bereș Adrian - Petre: Împotrivă.  

Dl. Bizineche Adrian: Împotrivă.  

Dna. Bercaru Nicoleta: Împotrivă.  

Dl. Bola Alexandru -  Bogdan: Pentru.  

Dna. Boldea Lavinia: Pentru.  

Dl. Ciobanu Cosmin: Împotrivă.  

Dl. Crușoveanu Marian: Pentru.  

Dl. Donțu Gheorghe: Împotrivă.  

Dl. Drăghici Rareș Cosmin: Împotrivă.  

Dl. Enescu Dumitru-Marius: Pentru. 

Dl. Florea Dumitru: Împotrivă.  

Dl. Găluşcă Constantin: Împotrivă.  

Dna. Gheorghe Veronica-Adriana: Împotrivă.  

Dl. Gima Stelian: Pentru. 

Dl. Goidea Florin: Pentru. 

Dl. Iordache Marian: Pentru. 

Dl. Lămureanu Gheorghe: Pentru. 

Dl. Learciu Dumitru - Daniel: Împotrivă.  

Dna.Lebidov Steluța: Împotrivă.  

Dna. Lokman Ionela: Împotrivă.  

Dl. Marinescu Ion: Împotrivă.  

Dl. Matei Radu - Bogdan: Pentru. 

Dl. Memiş Baiazid: Pentru. 

Dl. Moldovanu Vasile: Împotrivă.  

Dna. Nedelcu Sabrina-Maria: Împotrivă.  

Dl. Niculescu George-Sergiu: Pentru. 

Dna. Niță Luminița: Împotrivă.  

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Împotrivă. Și am și venit la ședință! 

Dl. Pintilie Mircea: Împotrivă.  

Dl. Popa Liviu: Pentru. 

Dl. Şavlovschi Marcel: Împotrivă.  

Dl. Turcu Daniel: Abținere.  

Dl. Ţuţuianu Marius-Horia: Împotrivă.  

Dl. Zahariuc Cristian-Florin: Pentru. 
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Dna. Belu Mariana: 20 de voturi împotrivă, 13 voturi pentru și o abținere.   Proiectul 

nu a trecut.  

O voce din sală: Cine s-a abținut?  

Dl. Crușoveanu Marian: Se poate o întrebare? Pot să îl întreb și eu pe domnul Palaz, 

unul din inițiatori, cum a votat?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, domnule consilier. Nu v-am dat dreptul 

la cuvânt. Proiectul a fost votat. Proiectul nr. 2 de pe ordinea de zi. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Eu nu am votat împotrivă! Nu, eu nu sunt împotrivă! 

Dna. Belu Mariana: Așa ați spus! Împotrivă! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu, sunt pentru! Scuze! Nu, doamna Belu! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: S-a votat proiectul! 

Dl. Donțu Gheorghe: Împotrivă, ați votat împotrivă! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu, doamna Belu! Pentru! 

Dna. Belu Mariana: Domnul Palaz este cu vot pentru și domnul Turcu cu abținere?  

Dl. Crușoveanu Marian: Cei de la PMP sunt inițiatori și nu toți au votat proiectul. 

Domnul Turcu nu a votat proiectul! Inițiatorii nu au votat proiectul! Domnul Turcu                    

a inițiat proiectul și s-a abținut! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pentru! Pentru proiect! Doamna Belu, scuze! 

Dna. Belu Mariana: Și domnul Turcu?  

Dl. Bizineche Adrian: În combinația aceasta cu PMP asta o să obțineți! Zero! 

Dna. Belu Mariana:  Domnule Bizineche! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:Domnule consilier, vă rog frumos! 

Dna. Belu Mariana: Am înțeles că domnul Palaz a votat pentru! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: La domnul Palaz treceți pentru.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Sunt pentru! Nu am fost atent! 

Dna. Belu Mariana: Domnul Palaz este pentru și domnul Turcu abținere.  

Dl. Crușoveanu Marian: Dorește să se abțină! 

Dna. Belu Mariana: La domnul Turcu: Abținere! 

Dl. Turcu Daniel: Și ședința trecută a fost un inițiator care s-a abținut.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Abținere la domnul Turcu, doamna Belu!  

Dna. Belu Mariana: Da. Avem 14 pentru și o abținere! Proiectul nu a trecut.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Proiectul nu a trecut. Vă mulțumesc. Proiectul nr. 2 

(proiectul nr.1 din ordinea suplimentară). 

     2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor evaluării proiectelor sportive 

eligibile, a sumelor alocate acestora și aprobarea atriburii contractelor de finanțare 

nerambursabilă din fonduri publice, alocate de la bugetul județului Constanța,               

pe anul 2019. 
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             - Cine este pentru? Vă ascult, domnule consilier.  

Dl. Iordache Marian: Avem o problemă. În ședința anterioară, s-a aprobat 

constatarea rezultatelor evaluării, iar acum aprobăm rezultatele evaluării.                          

Avem o problemă și cred că hotărârea ar trebui abrogată.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, dacă ați fi citit proiectul cu atenție, 

ați fi văzut că se referă la încheierea contractelor, nu vorbim de comisie,                               

ci vorbim despre încheierea propriu-zisă a contractelor.  

Dl. Iordache Marian: Când să îl citesc?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?  

Dna. Belu Mariana: Avem 19 voturi pentru (grupul PSD și ALDE) și 15 abțineri 

(grupul PNL și PMP).  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

      2. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale                       

a sumelor defalcate din T.V.A. pe anul 2019, pentru finanțarea cheltuielilor privind 

drumurile județene și drumurile comunale.  

        - Cine este pentru?  

Dl. Niculescu George Sergiu: 30 de secunde, domnule președinte! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult, domnule consilier! 

Dl. Niculescu George Sergiu: Având în vedere principiile pe care le-ați enumerat   

mai devreme și dorința dumneavoastră de a nu face politică, vă supun atenției faptul                 

că la repartizarea pe unități administrativ teritoriale, privind drumurile județene              

și comunale, PNL, în propunerea dumneavoastră, primește pentru 2 primării suma                  

de 550.000 de lei, în timp ce diferența până la 4.380.000 de lei, aproximativ 87%                    

din această sumă, se duce numai pentru primăriile PSD.  

         Pe cale de consecință, noi am depus un amendament la Comisia de Buget - 

Finanțe, care nu a trecut, îl supun atenției și colegilor astăzi, poate că revizuim totuși 

această sumă, prin mărirea alocării către comuna Pantelimon cu 100.000 de lei,                     

către comuna Săcele cu 220.000 de lei, către comuna Corbu cu 450.000 de lei                

și către comuna Oltina cu 450.000 de lei. Pentru drumuri comunale, lucrări                         

deja în execuție. Vă mulțumesc. 12,5% din total sumă pentru PNL, către 2 primării,                   

este foarte puțin.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am fost explicit, domnule consilier, data trecută, și am 

spus că nu poți face drumuri comunale cu 100.000 de lei. Supun la vot acest proiect.  
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       - Cine este pentru? 

       De fiecare dată vorbesc numai consilierii PNL. Vă ascult, domnule consilier.  

Dl. Zahariuc Florin Cristian: Comisia ne poate comunica criteriile care au stat                  

la baza acestei împărțiri? Pe baza căror criterii s-au împărțit aceste sume?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Pe baza solicitărilor unităților administrativ-teritoriale. 

Vă mulțumesc. Vă ascult, domnule consilier.  

Dl. Bereș Adrian Petre : Cred că suntem cu toții de acord că, pentru ca un proiect                

să își dovedească utilitatea, trebuie să îndeplinească cumulat două condiții.   

       Pe de o parte să răspundă unei nevoi sociale, a cărei existență nu o contestă 

nimeni din sală iar pe de cealaltă parte, trebuie să fie o corelare și destinațiile de 

cheltuieli. La Comisia de Buget Finanțe, de care vorbea colegul mai devreme, ați 

identificat foarte precis destinația de cheltuieli. Vis-a-vis de sursele de finanțare, nu ați 

spus de unde luați acești bani.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc. Sper să fiți expliciți, sper să și înțeleagă 

colegii. Vă ascult, domnule consilier.  

Dl. Bizineche Adrian : Din discuțiile pe care le am eu cu aproximativ 70% din 

primarii PNL, suntem prieteni, ne cunoaștem de atâta timp, oamenii sunt foarte 

fericiți, spun că nu au primit niciodată atâția bani cât au primit în perioada aceasta,                

de când sunteți dumneavoastră președinte.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun, vă mulțumesc. Supun la vot acest proiect.  

        - Cine este pentru?  

Dna. Belu Mariana: Vom face un vot nominal, domnule președinte.  

Dl. Crușoveanu Marian : Cu cine ați vorbit? Nu vă este rușine, domnule consilier! 

Rușine să vă fie! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Abțineri?  

Dna. Belu Mariana: Nu am putut să văd. Haideți să facem vot nominal.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

          - Cine este pentru?  

Dna. Belu Mariana: Domnule consilier, în situația în care eu nu pot să notez numele 

fiecărui consilier și felul în care votează, fiind hotărâri foarte importante,                         

Codul administrativ îmi spune că trebuie să menționez votul fiecărui consilier.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Faceți vot nominal, doamna Belu.  

Dna. Belu Mariana: Mai bine fac vot nominal, ca să nu existe discuții pe această 

temă.   

Dl. Bereș Adrian - Petre: Pentru. 

Dl. Bizineche Adrian: Pentru.  

Dna. Bercaru Nicoleta: Pentru.  
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Dl. Bola Alexandru -  Bogdan: Împotrivă.  

Dna. Boldea Lavinia: Împotrivă.  

Dl. Ciobanu Cosmin: Pentru. 

Dl. Crușoveanu Marian: Pentru. Împotrivă! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bravo, domnule Crușoveanu. De obicei, ceea ce gândiți 

nu prea spuneți, dar acum ați scăpat-o! 

Dl. Donțu Gheorghe: Pentru.  

Dl. Drăghici Rareș Cosmin: Pentru. 

Dl. Enescu Dumitru-Marius: Împotrivă.  

Dl. Florea Dumitru: Pentru.  

Dl. Găluşcă Constantin: Pentru.   

Dna. Gheorghe Veronica-Adriana: Pentru.  

Dl. Gima Stelian: Împotrivă.  

Dl. Goidea Florin: Împotrivă.  

Dl. Iordache Marian: Împotrivă.  

Dl. Lămureanu Gheorghe: Împotrivă.  

Dl. Learciu Dumitru-Daniel: Pentru. 

Dna.Lebidov Steluța: Pentru. 

Dna. Lokman Ionela: Pentru.  

Dl. Marinescu Ion: Pentru.  

Dl. Matei Radu-Bogdan: Împotrivă.  

Dl. Memiş Baiazid: Împotrivă.  

Dl. Moldovanu Vasile: Pentru.  

Dna. Nedelcu Sabrina-Maria: Pentru.  

Dl. Niculescu George-Sergiu: Împotrivă.  

Dna. Niță Luminița: Pentru.  

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Împotrivă.  

Dl. Pintilie Mircea: Pentru.  

Dl. Popa Liviu: Împotrivă.  

Dl. Şavlovschi Marcel: Pentru. 

Dl. Turcu Daniel: Împotrivă.  

Dl. Ţuţuianu Marius - Horia: Pentru.  

Dl. Zahariuc Cristian - Florin: Împotrivă.  

Dna. Belu Mariana: 19 voturi pentru și 15 voturi împotrivă. Proiectul de hotărâre                 

a fost adoptat.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Acest proiect de hotărâre a trecut. Proiectul nr. 3.  

  3.  Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unități administrativ-teritoriale a 

unor sume din cote defalcate  din  impozitul pe  venit în  anul 2019 pentru susținerea  

programelor de dezvoltare locală, pentru susținerea programelor de infrastructură                   

care necesită cofinanțare locală, precum și pentru cheltuielile de funcționare,                 

pe care unitățile administrativ-teritoriale din județ, în mod justificat, nu le pot finanța 

din veniturile proprii și din sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 

echilibrarea bugetelor locale.  

       Vă ascult, domnule consilier! 

Dl. Iordache Marian: Grupul PNL își păstrează argumentația de la acest punct, care a 

fost respins data trecută, și anume faptul că împărțirea este inechitabilă.                   

       Față de o solicitare de 11.542.000 de lei au fost alocați doar 9.450.000 de lei.                   

Deci, se păstrează inechitatea, se păstrează modul de distribuție, s-a machiat un pic 

situația, în sensul că unei comune i s-a dat mai mult decât avea în situația anterioară, 

dar aceasta nu schimbă deloc inechitatea flagrantă între comunele PSD și cele ale 

PNL.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Să înțeleg că aveți ceva împotriva comunelor 

dumneavoastră, nu?   

Dl. Iordache Marian: Grupul PNL va vota împotrivă.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Să înțeleg că aveți ceva împotriva comunelor 

dumneavoastră?  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu mai interpretați! 

Dl. Iordache Marian: Nu. Grupul PNL va vota împotrivă datorită faptului că 

dumneavoastră păstrați această inechiate în repartizarea sumelor către primării.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc.  

          - Cine este pentru acest proiect?  

 Dna. Belu Mariana: Doresc să fac vot nominal. 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cred că a rămas același vot.  

          - Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: Deci, cei 12 consilieri PNL votează împotrivă, PMP votează 

împotrivă, cei 3 consilieri, PSD votează pentru iar ALDE votează pentru. Este același 

vot 19 voturi pentru și 15 voturi împotrivă.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Acest proiect de hotărâre a fost adoptat. Dau citire 

următorului proiect.    

         4. Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

aferenți obiectivului "Reabilitare și modernizare Teatru de Vară Mamaia".  
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           - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Mulțumesc eu, pentru înțelegere.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am hotărât să aprobăm acest proiect. Aprobăm de fapt 

indicatorii, urmând ca până în luna septembrie să avem un răspuns, dacă această 

reabilitare se poate face prin Compania Națională de Investiții, Ministerul Dezvoltării 

sau cu ajutorul fondurilor europene. 

         Dacă nu reușim până atunci să avem un răspuns concret, punctual și exact,                   

îl vom face din bugetul Consiliului Județean Constanța, exact așa cum s-a propus de 

către Direcția Tehnică, parțial.  

Dl. Crușoveanu Marian: O întrebare. Ce v-a făcut să vă răzgândiți? Că acum câteva 

zile ați votat altfel.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, în primul rând, nu v-am dat 

cuvântul și nu ați luat microfonul. Dar vă răspund privitor la aceste aspecte.  

        V-am rugat frumos, și vă repet, haideți să ne vedem de administrație și de 

dezvoltarea județului, nu de politică. Vă mulțumesc. Proiectul nr. 5.  

Dl. Crușoveanu Marian: Care administrație?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

     5. Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită Uniunii Ziariștilor 

Profesioniști din România a suprafeței de 2000 mp situată pe parcarea laterală                     

și a suprafeței de 200 mp în interiorul Pavilionului Expozițional Constanța precum                   

și transmiterea dreptului de a folosi marca "Festivalul Național de Muzică Ușoară 

Mamaia", în perioada 05-08 septembrie 2019 pentru desfășurarea "Festivalului 

Național de Muzică Ușoară Mamaia 2019". 

       - Cine este pentru?  

Dl. Matei Radu Bogdan: Cu rezerva faptului că dacă folosim temporar marca, ea își 

pierde din valoare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, spuneți-mi și mie că vreți să vorbiți. 

Ca să pot să vă dau microfonul. Cu tot respectul. Vă ascult.  

 Dna. Belu Mariana: Nu am putut să reținem nimic. Trebuie să spuneți clar, totuși.  

 Dl. Matei Radu Bogdan: Eu voi vota pentru, cu rezerva faptului că folosind temporar 

marca, ea își pierde din valoare.  

 Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

         - Cine este pentru? Abțineri?  

 Dna. Belu Mariana: Tot grupul PNL  votează abținere? Abținerile trebuie să le notez 

individual: domnul Crușoveanu Marian, domnul Gima Stelian, domnul Iordache 
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Marian, domnul Niculescu George Sergiu, domnul Zahariuc Florin Cristian. Mai sunt 

și alte abțineri? Deci sunt 5 abțineri.  

  

 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia: Împotrivă?  

 Dna. Belu Mariana: 29 voturi pentru și 5 abțineri.  

 Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc foarte mult. Declar ședința închisă.                 

Vă mulțumesc foarte mult. Concediu plăcut celor care plecați în concediu! 

 

 

 

 

Președinte,  

Țuțuianu Marius Horia 

 

 

Secretar al Județului,  

       Belu Mariana  

 

 

 

 

                                                                                                            Întocmit,  

                                                                                                              Pîrvu Lidia  


